

От 28.01.2016 г. № S-39/ADM

General Director
JSC "EC "Technohim"
Remez Yu.V.
Project: JSC GAZPROMNEFT- Moscow Oil
Refinery, Combined Oil Refining Unit (CORU)

Dear Mr. Remez,

During execution of CORU project on supply of five furnaces for Moscow Oil Refinery, Your company has rendered services as certification agent of our subcontractors – manufacturers SOCVALVES (France), EKME (Greece), TIMMERMAN (Belgium), FLUITEK (Italy), and has developed necessary documentation.

We highly appreciate your investment to the project because the works on certification and execution of passports and other documentation was performed quick and with appropriate quality.

EXECUTED DOCUMENTS:

Pressure vessels

- Certificate of conformity TR CU 032/2013 - 2 pcs.
- Declaration of conformity TR CU 010/2011- 2 pcs.

Valves

- Declaration of conformity TR CU 032/2013 - 2 pcs.
- Declaration of conformity TR CU 010/2011 - 2 pcs.

Documentation:

- Justification of safety – 3 pcs.
- Passport with appendixes (pressure vessel) - 1 set.
- Passport with appendixes (valves) - 16 sets
- Other documents

Due to complete professionalism of your specialists Nikolay Sokurov, Sergey Sherstyuk, Evgeniy Andriyanov, the key information was timely requested and approved with the Customer.

As a result, the documentation is developed in strict compliance to law and normative-technical background of Russia and Custom Union of Eurasian economic union and meets all requirements of the Customer.

Our company plans further cooperation with JSC "EC "Technohim" on abovementioned project and we also recommend your company as reliable business-partner to other companies.

Генеральному директору
ЗАО «ИЦ «Технохим»
Ремез Ю.В.
Проект: АО «ГАЗПРОМНЕФТЬ-МНПЗ»,
Комбинированная установка переработки нефти

Уважаемый Юрий Вячеславович,

Во время реализации проекта поставки пяти печей на МНПЗ г. Москва, Ваша компания выступила в качестве агента по сертификации наших субподрядчиков - изготовителей SOCVALVES (Франция), ЕКМЕ (Греция), TIMMERMAN (Бельгия), FLUITEK (Италия), а также разработала необходимую документацию.

Благодарим за Ваш вклад в проект, за быстрое и качественное выполнение всех работ по сертификации, оформлению паспортов и пр. документации.

ВСЕГО ОФОРМЛЕНО:

Сосуды под давлением

- Сертификат соответствия ТР ТС 032/2013 - 2 шт.
- Декларация соответствия ТР ТС 010/2011 - 2 шт.

Клапаны

- Декларация соответствия ТР ТС 032/2013 - 2 шт.
- Декларация соответствия ТР ТС 010/2011 - 2 шт.

Документация:

- Обоснование безопасности – 3 шт.
- Паспорт с приложениями (сосуд под давлением) - 1 комп.
- Паспорт с приложениями (клапан) - 16 комплектов
- Другие документы

Благодаря высокому профессионализму Ваши специалисты Сокуров Н.Б., Шерстюк С.В. и Андриянов Е.Б., своевременно запрашивали и согласовывали ключевую информацию.

В результате, документация разработана в строгом соответствии с правовой и нормативно-технической базой РФ и Таможенного союза Евразийского экономического союза, а также удовлетворяет всем требованиям заказчика.

Наша компания планирует дальнейшее сотрудничество с ЗАО «ИЦ «Технохим» по упомянутому проекту, а также рекомендует другим компаниям Вашу компанию как надежного бизнес-партнера.

QA/QC/OHS Director/ Зам. ГД по качеству



Vladimir Aleksandrov

CORU Project manager/ Руководитель проекта КУПН



Tetyana Pechoux

